

Title (en)

Wax hair remover apparatus using convection heating.

Title (de)

Haarentfernungsapparat mit Konvektionsheizung von Wachs.

Title (fr)

Appareillage d'épilation à la cire à chauffage par convection.

Publication

EP 0385881 A1 19900905 (FR)

Application

EP 90400600 A 19900305

Priority

FR 8902823 A 19890303

Abstract (en)

The invention relates to a wax hair remover apparatus comprising a heating device (1) permitting placing on the skin, at its application temperature, of the wax contained in the reservoir (2) of at least one wax cartridge (4). Each reservoir (2) of wax is inserted into a vessel (6) with a view to its heating, but remains at a distance from the at least lateral (8a) peripheral walls (8) of the vessel (6) with which it does not come into contact, the heating of the reservoir (2) being effected by means of essentially convection-heated air contained in the vessel (6). The vessel (6) has double walls enclosing a heat-exchange fluid. Application to the removal of hair using professional-grade low-temperature wax. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un appareillage d'épilation à la cire compr enant un appareil (1) de chauffage permettant de placer à sa température d'application sur la peau, la cire contenue dans le réservoir (2) d'au moins une cartouche de cire (4). Chaque réservoir (2) de cire est inséré dans une cuve (6) en vue de son chauffage, mais reste à distance des parois périphériques (8) au moins latérales (8a) de la cuve (6) avec lesquelles il n'entre pas en contact, le chauffage du réservoir (2) étant effectué par l'intermédiaire de l'air chauffé contenu dans la cuve (6), essentiellement par convection. La cuve (6) a des parois doubles renfermant un fluide calorifère. Application à l'épilation à la cire basse température de qualité professionnelle.

IPC 1-7

A45D 26/00

IPC 8 full level

A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 26/0014 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2502917 A1 19821008 - WALKER JACQUES [FR]
- [AD] GB 2113994 A 19830817 - INVERNESS INT
- [AD] FR 2593043 A1 19870724 - SEB SA [FR]
- [A] FR 1293119 A 19620511
- [A] GB 1225183 A 19710317
- [A] FR 2105876 A5 19720428 - BRISTOL MYERS CO

Cited by

EP0499318A1; EP0783849A1; EP1880697A4; EP0779043A1; ES2127064A1; US7402668B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0385881 A1 19900905; FR 2643797 A1 19900907

DOCDB simple family (application)

EP 90400600 A 19900305; FR 8902823 A 19890303